
„ТЕЗИ ЧУДЕСНИ
ПРАЗНИЦИ НА МУЗИКАТА..."

3. а. Йосиф Конта и н. а. Ион Войку 
пред «Дунавска правда*

ските музикални дни“ наши
те оркестри, диригенти и со
листи и нашата музика зае
мат достойно място. Защото 
мие сме най-близки съседи 
и духовни приятели. Хубаво 
е, че вековна га ни дружба па 
мира израз и в тези чудесни 
празнини на Еутерпа.

— В про1 рамата на първия 
концерт включихте „Фанта
стични сцени“ от Ив. Мари
нов. Какво е отношението 
Вн към българската симфо
нична музика?

__ Пиесата на Маринов е 
твърде интересно написана. 
Познавам редица произведе
ния на вашите класици: Вла- 
дигеро-в, Пников, Вее. Стоя
нов, творби от К. Илиьд, Рай 
чев, на някои от по-младше. 
Харесва ми тази музика. Не 
случайно я включвам в про
грамите си не само когато ди 
рижирам тук и в Букурещ, но 
и в чужбина.

— Вашите творчески пла
нове?

— През годината ще госту 
вам а ГДР, ЧССР, Франция 
и 11 галим (където те госту
вал! на няколко музикални фе 
с гинали и те ръководя кур
сове за млади диригенти).

Солистът и директорът на 
I Букурещката филхармония 
I и. л. ЙОН НОИКУ, ишулар 
| ».кс сне шина инсеоност, е 
а О1цаинаШсн любимец и на 
V русенската публика.

--- Ког.1!О дойда в Бълга
рия И НО ТОЧНО В Русе, се чув 
I |нсна.-1 о! шини, като сред

които на първо място бих от 
белязал името на изключи
телно талантливия Минчо 
Минчев от Габрово. Дарова
ние, което рядко можеш да 
срещнеш и в страни с големи 
му шкално-изпълнителскп тра 
линии.

- Вече десет сезона Вие 
ръководите камерния орке
стър на филхармонията 
„Джордже Еиеску“. Бихте ли 
споделили нещо за работата 
си с него?

— Камернат^ музика ми

Преди следобедната реле 
тиция на оркестъра се обър 
нах към ЙОСИФ КЦНТА с 
традиционния въпрос за 
впечатленията му от фести
вала.

■— Не за първи път госту
вам във вашия прекрасен 
град. Следя фестивала от нър 
виге му стъпки и гьм риш.< 
стен, че се утвърди сред иаь 
авторитетните форуми на м1 
знката в Европа. В шлвърл.-
деиие па това оих посочи.I па 
първо МЯСТО -ОТЛИЧНО ПОД! 1/1 
вената програма, добрата ор 
ганйзапйя, присъствието на 
пет големи чужди оркестъра,

НаЙ ДОТгрИ нрИЯТ''ТИ. 1>СПЧКО 
пи е тт.а минато и близко

- и Копнертпаш за.м, п 
м\<икаи 1 те. И хипата. Сьр- 
дечкосна па оь.пари;е, тях-

1кт.!1 10ЛЯМ0 творческо удо- 
в.1е!йорение. Това е друга 
специфика, друга атмосфера, 
които са твърде различни от 
работата с големия оркестър.

и разбира се, не на последно любе» в !НКу. I МОТО гади изключително привле-
мяе.то препилйената зала п 
публика 1а на Русе, която це
пи музиката и има добър 
вкус. В тази юбилейна годи 
на бих .искал да ноздра вя 
специално основа телите на 
фестивала, сред които са ди
ригентът Напя Темпов и по
сланикът па НРБ в Букурещ 
Петър Данаилов, Щастлив 
съм. чс в досегашната 20-го- 
дишИа история на „Мартен-

вииаги те ме. карат да се 
връгнам отново в България, 
в чудесния Русе,

— Маестро Войку, какво 
бихте казали за българсказа 
цигулкова школа?

— Отдавна цепя и обичам 
българската музикална кул
тура, нейните композитори, 
диригенти, изпълнители. Като 
ингулар познавам добре ва
шите големи солисти, сред

кагелен за мен състав сега 
подготвям програма, с която 
ше гостуваме в Гърция, Швсй 
нария, Франция и Италия...

—... А може би и па ня
кои от следващите ..Мартен
ски музикални дни“?

— С удоволствие, ако бъ
дем поканени.
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